

Title (en)

Packaging bag with suspension hook.

Title (de)

Verpackungsbeutel mit Aufhängehaken.

Title (fr)

Sachet d'emballage avec crochet de suspension.

Publication

**EP 0529228 A1 19930303 (DE)**

Application

**EP 92110641 A 19920624**

Priority

DE 9110556 U 19910826

Abstract (en)

A packaging bag with a suspension hook consists of a preferably re-closable bag made of plastic, which has at its upper end an extension (14) preferably constructed as a handle, and a hook (16) with a hook part (15), and a base part (1) which is constructed as a tube and has on its underside a slot with which it can be fitted onto a bead provided on the extension (14). In order that the base part of the hook constructed as a tube can easily be fitted onto the bead of the extension of the bag, and in order that the base part cannot slip in the fitted-on position, at least one lug, which engages in a cutout (3, 4) in the bag or in its extension (14), is provided on the base part (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Verpackungsbeutel mit Aufhängehaken besteht aus einem vorzugsweise wiederverschließbaren Beutel aus Kunststoff, der an seinem oberen Ende eine vorzugsweise als Handgriff ausgebildete Verlängerung (14) aufweist, und einem Haken (16) mit einem Hakenteil (15) und einem als Rohr ausgebildeten Basisteil (1), das an seiner Unterseite einen Schlitz aufweist, mit dem es auf eine an der Verlängerung (14) vorgesehene Wulst aufschiebbar ist. Damit das als Rohr ausgebildete Basisteil des Hakens leicht auf die Wulst der Verlängerung des Beutels aufgeschoben werden kann und damit das Basisteil in der aufgeschobenen Stellung nicht verrutschen kann, ist an dem Basisteil (1) mindestens ein Nocken vorgesehen, der in eine Ausnehmung (3, 4) in dem Beutel bzw. in dessen Verlängerung (14) eingreift. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 33/14**

IPC 8 full level

**B65D 33/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 33/14** (2013.01)

Citation (search report)

[AD] FR 2150502 A1 19730406 - FLEXICO FRANCE SARL

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0529228 A1 19930303; EP 0529228 B1 19950913; AT E127755 T1 19950915; DE 59203662 D1 19951019; DE 9110556 U1 19920924; ES 2077929 T3 19951201**

DOCDB simple family (application)

**EP 92110641 A 19920624; AT 92110641 T 19920624; DE 59203662 T 19920624; DE 9110556 U 19910826; ES 92110641 T 19920624**